

Die Wiener Börse startete am 2. März 2015, das turnusmäßig einmal jährlich stattfindende Ausschreibungsverfahren zur Einholung von Angeboten für die Übernahme von Specialist-Verpflichtungen für die im Prime Market vertretenen Aktien/ADCs für die Periode ab 1. April 2015.

Nachstehend werden die Ergebnisse der am 26. März 2015 durchgeführten Auswertung für die Aktien der zweiten Ausschreibungsrunde bekannt gegeben:

- Raiffeisen Bank International AG:
Bestbieter (Specialist): Raiffeisen Centrobank AG (Maximum Spread 0,54 % and Minimum Size EUR 152.600)
- Kapsch TrafficCom AG:
Bestbieter (Specialist): Erste Group Bank AG (Maximum Spread 1,95 % and Minimum Size EUR 11.200)

Weiters wird zur Kenntnis gebracht, dass die Geschäftsleitung der Wiener Börse AG dem begründetem Ansuchen von WOOD & Company Financial Services, a.s. auf Zurückziehung ihres abgegebenen Specialist Gebotes in den Aktien der Erste Group Bank AG stattgegeben hat und somit Spire Europe Limited mit dem eindeutig zweitbesten Gebot in den Aktien der Erste Group Bank AG (Maximum Spread 0,37 % and Minimum Size EUR 120.000) den Zuschlag zum Specialist für die Periode ab 1. April 2015 erhalten hat.

Alle Informationen zum Specialist (Dokumentation, aktuelle Verpflichtungen und Erfüllungsquoten, Ausschreibungsverfahren etc.) werden auf der Homepage der Wiener Börse AG im Bereich Members unter Specialist & Market Maker zur Verfügung gestellt:

<http://www.wienerbourse.at/members/marketmaker/>

<http://www.wienerbourse.at/members/marketmaker/ausschreibung-2015.html>

On 2 March 2015, Wiener Börse started the regular annual tender procedure in which participants are invited to submit bids for the specialist function for stocks/ADCs included in the prime market for the period as of 1 April 2015.

In the following the results for the stocks of the second call of tender evaluated on 16 March 2015 are announced.

- Raiffeisen Bank International AG:
Best bid (Specialist): Raiffeisen Centrobank AG (Maximum Spread 0,54 % and Minimum Size EUR 152.600)
- Kapsch TrafficCom AG:
Best bid (Specialist): Erste Group Bank AG (Maximum Spread 1,95 % and Minimum Size EUR 11.200)

Further be informed, that the managing board of Wiener Börse AG has granted the reasoned request of WOOD & Company Financial Services, a.s. to recall their bid for the specialist function in stocks of Erste Group Bank AG and thus Spire Europe Limited, whose submitted bid has been evaluated as second best bid in the stocks of Erste Group Bank AG (maximum spread 0,37 % and minimum size EUR 120.000), is awarded the function as a specialist for these stocks as of April 1st, 2015.

All information about the Specialist (documentation, actual obligations and performances, tender procedure etc.) is available on the homepage of Wiener Börse AG (Members / Specialist & Market Maker):

<http://en.wienerbourse.at/members/marketmaker>

<http://en.wienerbourse.at/members/marketmaker/tender-procedure-2015.html>

Bei Rückfragen wenden Sie sich bitte an:

Margit Scozzari, Market Design & Support, margit.scozzari@wienerbourse.at

For further information please contact:

Thomas Rainer, Market Design & Support, thomas.rainer@wienerbourse.at